
UKUPNI REZULTATI UKT+KT 22.-23.08.2009. 
 
M-15 
 
1.    Munkaš Tamaš        YU7KMN  
2.    Mašić Harun         E75MM 
3.    Mašić Amar          E75MM 
4.    Vidović Strahinja   YU7BCD 
5.    Kanjižai Aron       YU7KMN 
6.    Grozdanović Lazar   YU1HFG 
7.    Grčić Filip         YU7ACO 
8.    Raca Igor           YU7BPQ 
 
M-19 
 
1.    Đulejić Lazar        YU1EMN 
2.    Drobac Igor          YU7BCD 
3.    Kalman Ištvan        YU7AJP     
4.    Mašić Azur           E75MM 
5.    Gašpar Gabriel       YU7ACO 
6.    Kocoljevac Miloš     YU7BCD 
 
M-21 
 
1.    Galić Mile         YU7AOP 
2.    Kozić Mirko        YU7AOP 
3.    Bakalov Aleksandar    YU7AOP 
 
M-40 
 
1.    Major Ištvan        YU7KMN 
2.    Mašić Muris        E75MM 
3.    Vidović Miodrag    YU7BCD 
 
M-50 
 
1.    Borković Dragan    YU7BCD 
2.    Šarkezi Arpad        YU7KMN 
3.    Đulejić Milorad    YU1EMN 
 
D-15 
 
1.    Gašpar Aneta        YU7ACO 
 
D-35 
 
1.    Mazak Gabriela    YU7AJP 

  



 

Raspored TX-ova na UKT 
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Tereza Gašpar 

Uspesno smo realizovali cetvorodnevne aktivnosti ARG kamp za decu i omladinu i 
Otvoreno prvenstvo  Vojvodine. Ukratko, posto se priprema podrobniji izvestaj, 
ARG kamp je planiran za 30 dece i  5 odraslih, smestaj i hrana besplatni. Prijavilo 
se i vise od tog broja, ali nisu svi dosli iz verovatno  opravdanih razloga(klasika: 
prijavi se, obeca,pa ne dodje). Ipak Kamp je realizovan, pocetnicku obuku,  kao i 
dodatne vezbe goniometrije proslo je  18-ro dece. Nase aktivnosti privlacile su 
paznju prolaznika,  kao i nasi sareni panoi na kojima je bila prica u slikama od 
2000. godine do danas, kao i par slika iz  80-tih godina.  
Cak su se prikljucila deca i iz okolnih vikendica, sto potvrdjuje da se cesce treba 
pojavljivati u  javnosti u ovakvim akcijama. Dok se sa decom radila obuka, ostali 
iskusniji goniometristi su podesavali  ili proveravali opremu. 
Isli smo u osvajanje obliznih vrhova, deca su se odusevila lisicjim vrhom, samo 
lisica nije bila tamo  da ih saceka... 
U subotu na istom terenu organizovana je biciklisticka trka u samom centralnom 
delu terena. Posto ne  zelimo da nam se putevi ukrste, izmestamo nasu stazu, 
snalazimo se sa kartama i u rekordnom roku  premoscavamo problem. Sve je islo 
dobro. Posetila nas je i TV ekipa, intervju smo dali Arpad i ja,  snimili su nase 
panoe.  
U poseti je bila i ministarka sporta Julkica Mitrasinovic. 
UKT takmicenje bez ikakvog problema se realizuje. Daljnji komentar od ucesnika. 
YU7KMN, YU7AJP,  YU7BCD, YU7AOP, YU7ACO, YU7BPQ, YU1EMN, 
YU1HFG, ARG tim iz Tuzle.  
KT takmicenje kasni u startu, neke lokacije prosto upijaju signal, ali na kraju je sve 
spalo kako treba.  
Peja se opet potrudio da zabiberi takmicarima. Dejan je bez problema vodio racuna 
o sudijskom timu.  
I vreme nas je posluzilo. Bilo je naporno ali je vredelo. Zahvaljujem svim 
ucesnicima na dobrom  druzenju i prijatnoj atmosferi, Peji i Dejanu za svu  
nesebicnu pomoc, Raci i Milanu koji su zrtvovali  godisnji, kao i iskusnijim 
goniometristima koji su pokusali da prenesu znanje i vestinu mladjim takmicarima 
 i da im prenesu ARG "pelcer" ono sto nas veze sve ove godine iznova.  
Zahvaljujem se i Voji Kapunu, koji je najmanje dva puta dnevno dolazio u kamp, 
pratio desavanja i omogucio  sve ARG aktivnosti.  
Iako smo angazovali dezurnog lekara, niko od ucesnika kampa kao i takmicenja 
nije bio povredjen niti bolestan.  
Sve aktivnosti su uredno prijavljene u MUP-u Vrsac, od kojih smo dobili 
saglasnost za izvodjenje. 
Nakon podele diploma, medalja i pehara, deca su dobila i potvrde o ucescu u ARG 
kampu.  
Druzili smo se i verujem da cemo imati prilike da ponovimo Kamp sledece godine 
uz vise  polaznika i instruktora. 
                 

 



 
Zoran Pejić 

Stigli smo u Leskovac u 00:05 h.Evo rasporeda stanica na terenu iz google earth 
perspektive. 

Uglavnom ce svi ukapirati gde su bile one koje nisu trazili.Ako sam negde 
preterao,kazite. 
neke stvari na terenu su zahtevale(da bi precizno vodile klince) da stanice bas 
budu tu,gde jesu. 
Druzenje je bilo super.Posebna zahvalnost Milanu i Raci zbog pomoci na 
terenu.Tereza je super  
obavila svoj posao,a nadam se i Dejan i ja (i Voja bez koga ne bi bilo ovo).Miki 
hvala za far i volji da  
nam pomogne. 
Ako sam izostavio nekog,izvinite ali sam dosta umoran. 
73 svima na listi 
Peja     YU1ZIP 

  

 
Major Ištvan 

Najpre pozdravljam sve na ARG-listi, i želeo bih malo da rezimiram protekli 
vikend u Vršcu, gde se vršila obuka i priprema mladih takmičara 20. i 21. 
avgusta "ARG kamp", da bi se dana 22. i 23 avgusta organizovalo od strane 
Saveza Radioamatera Vojvodine Otvoreno ARG prvenstvo. Zahvaljujemo se 
Savezu Radio-amatera Vojvodine na čelu sa Gospodinom Vojislavom Kapunom 
koji je finansijski pomogao da ovaj Kamp bude realizovan (obezbedio smeštaj i 
ishranu svim učesnicima) i moralno (nije se sramio obići nas, posavetovati, 
družiti se sa nama, što je imalo posebne draži i dalo dodatni podstrek svima u 
kampu, a ujedno je i priznao celokupan rad organizatora). 
Koristim priliku da pohvalim domaćina što se nesebično i besprekorno zalagao 
da bi uslovi za  prijem i boravak dece, pratioca, takmičara i vođa puta bio 
potpun i bez primedbi. Ujedno pohvaljujem ARG menadžera Gašpar Terezu, što 
je uspela ne samo da zamisli ovaj korisni Projekat, već ga i realizuje. Dokazavši 
da sve ovo ima smisla, i da ARG ima budućnosti. 
Žao mi je što su finansijsko ekonomski uslovi danas ovakvi kakvi jesu, jer bi 
inače prisutnost učesnika bila znatno veća, i što iz većih centara radio klubova 
nisu bili prisutni bar omladina, ali treba dalje raditi na tome da privučemo na 
bilo koji način što više dece i da im omogućimo učešće na ovakvim kampovima 
koje smatram za današnju decu i omladinu,( u eri računarastva i video igara)  
ne samo za razvoj radioamaterizma, već i iz zdravstvenih razloga izuzetno 
korisnim (čist vazduh, kretanje, snalaženje razvoj zdravih i snažnih ličnosti). 
Takođe netreba i nesme se zaboraviti i uspešan rad sudija na startu i cilju, 
Grozdanović Dejana, kao i rad posade na razmeštanju i čuvanju "Lisica" Pejić 
Zorana, i druga Gospoda, nemojte mi zameriti družili smo se ali sam Vam 



imena zaboravio, ali u svakom slučaju Vam najlepša hvala, jer bez Vas ova trka 
bi bila nepotpuna, i nadam se da ćemo se opet u ovakvim ili sličnim prilikama 
što pre ponovo videti. 
Što se tiče rezultata takmičenja oni su bili sa manjim odstupanjima uglavnom u 
granicama očekivanih. Ono što baš i nije funkcionisalo bezprekorno, treba što 
pre zaboraviti, a ovo druženje pamtiti po dobrom, korisnom i lepom, da bi nam 
dalo dodatne snage i motivacije za daljnji rad i druženje jer su pred nama još 
mnoga takmičenja.  
Pozdrav 73. 

 

 


